



Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser
Anasept® Antimicrobial Wound Irrigation Solution

Product Description:

Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser and Irrigation Solution are clear, non-sterile, isotonic liquids that help in the mechanical removal of debris and foreign material from the application site. Dirt, debris, and foreign materials are mechanically removed by the action of the fluid moving across the wound bed or application site.

Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser and Irrigation Solution delivers 0.057% broad spectrum antimicrobial sodium hypochlorite inhibiting the growth of bacteria such as *Acinetobacter baumannii*, *Clostridium difficile*, *Escherichia coli*, *Proteus mirabilis*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Serratia marcescens*, *Staphylococcus aureus*, and Carbapenem resistant *E. Coli* (CRE), Methicillin resistant *Staphylococcus aureus* (MRSA), and Vancomycin resistant *Enterococcus faecalis* (VRE), that are commonly found in wound bed, as well as fungi such as *Aspergillus niger*, *Candida albicans* and *Candida auris*.

Available as:

<u>Code</u>	<u>Size</u>	<u>Code</u>	<u>Size</u>
4004C	4 oz. PET bottles with dispensing cap	4016C	15 oz. HDPE bottles with dispensing cap
4004SC	4 oz. PET bottles with finger sprayer	4008TC	8 oz. HDPE bottles with trigger sprayer
4008C	8 oz. PET bottles with dispensing cap	4012SC	12oz. HDPE bottles with trigger sprayer
4008SC	8 oz. PET bottles with finger sprayer	4160IC	16 oz. PET bottles with spikeable cap

Indications:

OTC Use: Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser and Irrigation Solution are intended for OTC use for mechanical cleansing and removal of dirt, debris and foreign material from skin abrasions, lacerations, minor irritations, cuts, exit sites and intact skin.

Professional Use: Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser and Irrigation Solution are intended for use under the supervision of a healthcare professional for cleansing of foreign materials including micro-organisms from wounds such as stage I-IV pressure ulcers, diabetic foot ulcers, post-surgical wounds, first and second degree burns, grafted and donor sites.

Directions for Use:

Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Cleanser

Skin:

- 1) Spray the intended area or saturate gauze and apply to site.
- 2) Let air dry or maintain as a wet dressing.

Wounds:

- 1) Spray or saturate gauze pad and apply to wound surface.
- 2) Avoid pooling and cover with appropriate wound dressing.
- 3) Repeat as necessary.

Anasept® Antimicrobial Wound Irrigation Solution

Must be used with a vented spike adapter set

- 1) Remove dust cover from the cap.
- 2) Insert vented spike.
- 3) Pull up the sling and hang on the pole or NPWT device.

- 4) Use Anasept® Antimicrobial Wound Irrigation Solution via NPWT device (follow device manufacturer's installation instructions).
- 5) Do not rinse.
- 6) Repeat if necessary

For external use only. Must not be injected or applied to the eyes.

Store at Room Temperature up to 25°C (77°F). Do not freeze.

The product has a 24-month shelf-life when stored at recommended temperatures.

Anasept® skin & wound care products are environmentally safe. Post-application, products may be disposed of in a sink or sewer system.

Health Canada License: 97043 and 97053



Nettoyant Antimicrobien pour La Peau et Les Plaies Anasept®
Solution Antimicrobienne D'irrigation de Plaie Anasept®

Description Du Produit:

Nettoyant Antimicrobien pour La Peau et Les Plaies Anasept® et Solution D'irrigation de Plaie sont des liquides clairs, non stériles et isotoniques qui facilitent l'élimination mécanique des débris et des matières étrangères sur le site d'application. La saleté, les débris et les matières étrangères sont éliminés mécaniquement par l'action du liquide qui se déplace sur le lit de la plaie ou sur le site d'application.

Le nettoyant antimicrobien pour la peau Anasept® et les plaies et la solution d'irrigation contient 0,057 % d'hypochlorite de sodium antimicrobien à large spectre qui inhibe la croissance de bactéries telles que *Acinetobacter baumannii*, *Clostridium difficile*, *Escherichia coli*, *Proteus mirabilis*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Serratia marcescens*, *Staphylococcus aureus*, et *E. Coli* (CRE), *Staphylococcus aureus* résistant à la méthicilline (MRSA) et *Enterococcus faecalis* résistant à la vancomycine (ERV), que l'on trouve couramment dans le lit des plaies, ainsi que des champignons tels que *Aspergillus niger*, *Candida albicans* et *Candida auris*.

Disponible en tant que:

<u>Code</u>	<u>Taille</u>	<u>Code</u>	<u>Taille</u>
4004C	Capsule distributrice 4 oz (118.5 ml)	4016C	Capsule distributrice 15 oz (443 ml)
4004SC	Pulvérisateur 4 oz (118.5 ml)	4008TC	Pulvérisateur à gâchette 8 oz (237 ml)
4008C	Capsule distributrice 8 oz (237 ml)	4012SC	Pulvérisateur à gâchette 12 oz (355 ml)
4008SC	Pulvérisateur 8 oz (237 ml)	4160IC	Bouteilles de 16 oz. avec bouchons (473 ml)

Indications:

Usage OTC: Le nettoyant antimicrobien pour la peau Anasept® et les plaies et la solution d'irrigation sont destinés à une utilisation en vente libre pour le nettoyage mécanique et l'élimination de la saleté, des débris et des matières étrangères sur les abrasions cutanées, les lacérations, les irritations mineures, les coupures, les sites de sortie et la peau intacte.

Usage professionnel: Le nettoyant antimicrobien pour la peau Anasept® et les plaies et la solution d'irrigation sont destinés à être utilisés sous la supervision d'un professionnel de la santé pour nettoyer les matières étrangères, y compris les micro-organismes, des plaies telles que les escarres de stade I à IV, les ulcères du pied diabétique, les plaies post-chirurgicales, les brûlures du premier et du deuxième degré, les sites greffés et les sites donneurs.

Mode D'emploi:

Nettoyant Antimicrobien pour La Peau et Les Plaies Anasept®

Peau:

- 1) Pulvériser le produit sur la zone à traiter ou appliquer une gaze imbibée de produit
- 2) Laisser sécher à l'air libre ou conserver comme préparation humide.

Plaies:

- 1) Pulvériser directement ou appliquer une gaze imbibée sur la plaie.
- 2) Éviter la formation de micro-flaques et recouvrir avec un pansement approprié.
- 3) Répéter au besoin.

Solution Antimicrobienne D'irrigation de Plaie Anasept®

Ce produit doit être utilisé avec un adaptateur pointu ventilé:

- 1) Enlever le pare-poussière sur l'embout.
- 2) Insérer la pointe ventilée.
- 3) Tirer la sangle vers le haut et accrocher sur une tige verticale ou sur un appareil de traitement de plaie par pression négative.

4. Appliquer la solution antimicrobienne d'irrigation de plaie Anasept® au moyen d'un appareil de traitement de plaie par pression négative (suivre les instructions d'utilisation du fabricant de l'appareil).
5. Ne pas rincer.
6. Répéter au besoin.

Réservé À Un Usage Externe. Non Conçu Pour Un Usage Ophtalmique.

Conserver À Température Ambiante Jusqu'à 25 °C (77 °F). Ne Pas Congeler.

Le produit a une durée de conservation de 24 mois lorsqu'il est stocké aux températures recommandées.

Le nettoyant Anasept® est sans danger pour l'environnement. Le nettoyant Anasept peut être jeté dans un lavabo ou un système d'égout.

No de permis Sante' Canada: 97043 et 97053